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Protokoll årsmøte NJFF-Østfold 

Bøndernes hus, Råde, lørdag 11. mars 2023 
 

Første del, før selve årsmøtet 
Markus Nagele, leder av styret i NJFF Østfold, ønsket velkommen og ga en ekstra takk til vertskapsforeningen 

Råde JFF. 

Møtet åpnet med ett minutts stillhet for Vidar Holthe, og andre jegere og fiskere som har gått bort i løpet av 

året som har gått. 

Markus valgte deretter å gå rett på godkjenning av innkalling, dagsorden og forretningsorden. Det ble en viss uro 

i forsamlingen, da dette kom mye tidligere på møtet enn hva som har vært vanlig tidligere. Etter at alle 

innleggene under var holdt, og selve årsmøtet skulle starte, hadde Markus fått tilbakemeldinger fra 

møtedeltagere på at dette ikke var greit, og dermed ble godkjenning av innkalling, dagsorden og 

forretningsorden gjennomført på nytt. Det som ble sagt under disse punktene under den første behandlingen, er 

dermed oppført under den andre og endelige behandlingen under. 

Råde JFF ved leder Reinert Fredriksen ønsket velkommen og fortalte litt om foreningen. 

Line Johansen, NJFF Forbundsstyret (også leder av jaktskytterutvalget), holdt et foredrag der hun gikk gjennom 

saker som NJFF arbeider med for tiden og skal arbeide med fremover. 

Bjørn Willy Abrahamsen, på vegne av ad hoc utvalg rekrutteringsutvalget, presenterte resultatene fra 

medlemsundersøkelsen 2023 

Arild Kristiansen og Leif Roger Karlsen fra Råde JFF presenterte bilder og videoer fra sitt arbeid i 

sjøørretbekkene. De ble overrasket med innsatsmedaljer etter endt innlegg. 

 

Konstituering av årsmøtet 
Regionleder Markus Nagele tok ordet og startet dermed selve årsmøtet. 

 

Innkalling 
Det var ingen kommentarer til dette punktet da innkallingen ble tatt opp første gang. Innkallingen ble godkjent. 
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Godkjenning av representanter 
Til dette punktet hadde regionstyret fattet to vedtak på sitt styremøte 23-1-2023. Disse var gjengitt i sin helhet i 

årsmøtedokumentene. Regionstyret ba årsmøtet gi sin støtte til innholdet i disse vedtakene: 

Sak 7/23: Tolkning, regionlagets vedtekter - antall medlemmer i hht. §5 

• Antall medlemmer per 31.12. teller som grunnlag for antall delegater til årsmøtet i regionlaget i 2023, 

slik normen har vært tidligere. Årsmøtet orienteres om saken og vedtaket, og bes godkjenne denne 

løsningen. 

• Vedtektsnormene fastslår ikke hvilken dato som teller som grunnlag for antall delegater til årsmøtet i 

regionlaget. Dette må derfor avklares på neste landsmøte slik at dette er entydig og likt over hele 

landet. 

• Problematikken løftes videre til førstkommende regionledersamling av styreleder. 

• Ole-Håkon tar ut en liste over antall medlemmer i hver forening så nær årsmøtedagen som mulig, for å 

kunne dokumentere forskjellen i medlemstall fra 31.12.22 til mars 2023. 

 

Sak 8/23: Tolkning, regionlagets vedtekter - antall delegater for eventuelle sammenslåtte foreninger 

i hht. §5 
Dersom foreninger slås sammen i perioden mellom 31-12-22 og regionlagets årsmøte, får den nye foreningen et 

antall delegater beregnet ut fra antall medlemmer de to tidligere foreningene hadde til sammen per 31-12-22. 

 

Markus leste opp styrets vedtak. 

Vedtak årsmøtet: Godkjent, ingen innvendinger. 

 

Regionsekretæren gjennomførte deretter opprop. 

Det var 70 stemmeberettigede til stede. 7 av disse satt i fylkesstyret og hadde dermed ikke stemmerett 

vedrørende regnskap og årsberetning. 

 

Dagsorden 
Følgende dialog utspilte seg første gang saken kom opp på møtet: 

Kjetil Sørby: Valgkomiteen sendte i januar inn et ønske til styret om å ta opp en sak på årsmøtet. Kjetil deltok 

selv på styremøtet i januar i kraft av vervet som leder for valgkomiteen, og ble der lovet tid til sitt innlegg før 

selve årsmøtet ble startet opp. 
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Kjetil tok så onsdag 8. mars kontakt med regionsekretæren for å finne ut hvor mange minutter han hadde til 

rådighet, og fikk vite at styret hadde endret på planen uten at valgkomiteen hadde blitt opplyst om dette. Han 

stiller dermed følgende spørsmål til styret: Når hadde styret tenkt å opplyse valgkomiteen om dette? Hvordan 

ble den avgjørelsen tatt? 

Markus Nagele: Styret tok avgjørelsen på styremøtet 6. mars. Avgjørelsen var enstemmig blant de 

styremedlemmene som deltok på møtet. Avgjørelsen ble tatt i forbindelse med sluttføringen av kjøreplanen for 

årsmøtet. Etter at Kjetil kontaktet Markus om saken onsdag 8. mars, tok Markus igjen opp dette spørsmålet med 

styret. Styret fattet da samme vedtak, mot en stemme. 

Kjetil Sørby: Når hadde dere da tenkt å informere valgkomiteen? 

Markus Nagele: Jeg hadde tenkt å informere valgkomiteen om dette på morgenen før årsmøtet startet. 

 

Deretter ble dagsorden godkjent (for første gang). 

 

Andre gang saken kom opp på møtet ble også dagsorden godkjent. 

 

Forretningsorden 
Det var ingen kommentarer til dette punktet da forretningsorden ble tatt opp første gang. Forretningsorden ble 

godkjent. 

 

Valg av ordstyrer 
Til ordstyrer ble valgt: Jan Remi Hæger, Borge JFF 

 

Valg av sekretær 
Til sekretær ble valgt: Ole-Håkon Heier, Regionsekretær NJFF Østfold 

 

Valg av tellekorps 
Som tellekorps ble valgt: Egil Brekke, AJFF Halden, og Håkon-Andreas Lorentzen, Trøgstad JFF 

 

Valg av to delegater til å underskrive protokollen    
Til å underskrive årsmøteprotokollen ble valgt: Ulf Erik Flathen, Svinndal JFF, og Reinert Henry Fredriksen, Råde 

JFF 
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Jan Remi Hæger tok så over ordstyrer-rollen. 

 

Årsberetning fra siste kalenderår 
Markus Nagele viste til årsberetningen for 2022, og at denne i sin helhet lå i årsmøtedokumentene. Han 

oppfordret spesielt lokalforeningene til å i større grad delta på de halvtimes lange Teams-møtene under 

regionstyrets styremøter. 

 

Kommentarer/debatt: 

Kjetil Sørby: Ba Markus gå gjennom årsberetningen punkt for punkt. 

Årsmøtet støttet forslaget, og ba Markus å ta side for side. Så ble gjort. 

Kjetil Sørby: Ba om at teksten i årsberetningen om landsmøte-oppsummeringsmøtet i desember under kapittel 

1.4. også omfatter hva man diskuterte og ble enige om. 

Protokoll anmerkning, OHH: Følgende tekst var fremhevet som det viktigste som kom frem på landsmøte-

oppsummeringsmøtet: Alt i alt er delegatene fornøyde med resultatene fra landsmøtet 2021, og «reisen» hit fra 

landsmøtet 2018. En viktig sak å følge opp blir hvordan RS styres framover. Det er også viktig å følge opp sak 6.2, 

som handler om informasjonsflyt. Disse to sakene er de vi tar videre nå. Videre vil vi følge opp vedtak som gjelder 

domsutvalget, instruktørordningen (7.16) og sak om villsvin (7.2).  

Kjetil Sørby: Ba om en redegjørelse om saken om valgkomiteen og styret under kapittel 1.4. 

Markus Nagele: Viser til det som står i årsberetningen. Påpeker at det har vært en flere tilfeller der partene ikke 

forstår hverandre helt korrekt, og at styret til slutt har vedtatt at de har tillit til valgkomiteen. 

Jan Remi Hæger: Påpeker at det er styrets beretning, og ikke årsmøtets beretning. 

Steinar Torp: Oppfatter ikke at styret har tillit til valgkomiteen, på tross av det som står i beretningen. 

Jan Remi Hæger: Dette er en tolkning av teksten, og hører ikke hjemme her, foreslår at vi fortsetter videre. 

Steinar Torp: Aksepterer den. 

Markus fortsatte videre side for side helt til årsberetningens ende, og så klappet hele forsamlingen. 

 

Årsberetningen ble dermed enstemmig vedtatt. Det ble ikke stemt inn noen endringer eller tillegg. 
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Revidert regnskap fra siste kalenderår 
Regionlagets kasserer Vibeke Strømme gikk gjennom regnskapet. Det ble et overskudd på kr 18.178, -. 

 

Kommentarer/debatt: 

Kjetil Sørby: Til notene, punktet «endring i bokføring av prosjekter». Her er det et avvik på kr 100,- mellom det 

tallet som står oppgitt som sum (181.860, -), og det tallet som fremkommer dersom man summerer de tre 

nevnte kontoene (181.960, -). 

Synnøve Gillingsrud: Til notene, note 3. Her burde det vært en kommentar om prinsippendring. Det ser ut til at 

tidligere driftsmidler er aktivert og at det er ført løpende avskrivninger (restsaldo 46xx). Deretter ser det ut til at 

driftsmidlene er kostnadsført direkte, men at det likevel er ønskelig å vise hva vi har av driftsmidler. 

Bjørn Willy Abrahamsen: Angående de fem aksjene i Jakt- og fiskesenteret på Flå. Disse er nå oppført med en 

balansert verdi på kr 40000,-, skulle denne vært nedskrevet mer? 

Vibeke Strømme: Vi har valgt å ikke nedskrive mer, da det etter vår vurdering er den reelle verdien som 

gjenspeiles nå. 

 

Regnskapet ble enstemmig vedtatt. 

 

Revisjonsberetningen ble lest opp av Jan Remi Hæger. 

Revisjonsberetningen ble tatt til orientering. 

 

Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
Det var totalt tre innkomne saker. Sakene fra Onsøy JFF og Eidsberg JFF ble behandlet under samme sak. 

 

Sak 1: NIF (Norges idrettsforbund) og NJFF 
Forslagsstillerne fikk først presentere sine forslag. 

Eidsberg JFF, ved Kjetil Sørby. Trekker sitt forslag til fordel for styrets forslag. 

Onsøy JFF, ved Bjørn Willy Abrahamsen. Henviste til at ordlyden i forslaget var annerledes enn hvordan det ville 

vært formulert i dag. Forslaget ble skrevet i januar, og siden da har han blant annet deltatt på et møte med NJFF 

sentralt. I dag ønsker Onsøy JFF først og fremst at NJFF sentralt skal ta initiativ til et bedre samarbeid med NIF. 

Han ønsker derfor også at vi er forsiktige med ordlyden på det vi sender inn, slik at vi ikke stenger for 

samarbeidsmuligheter. 

Regionstyrets forslag, ved Markus Nagele. Leste opp regionstyrets innstilling. 
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Kommentarer/debatt: 

Bjørn Willy Abrahamsen: Onsøy JFF trekker sin sak. 

 

Vedtak: enstemmig for styrets forslag 

 

Sak 2: Instruks for valgkomiteens arbeid 
Jan Petter Yven: Ber om at Jan Markus Jegeråsen Rambøl som forslagsstiller redegjør for saken. 

Jan Markus Jegeråsen Rambøl: Raymond Bråten tar saken på vegne av forslagsstiller. 

 

Trøgstad JFF og Båstad grunneier JFF sitt forslag, ved Raymond Bråten. Han viste til saken i årsmøtedoku-

mentene, og også til saken fra regionstyret i 2021-2022 (behandlet i november 2021) om retningslinjer for 

valgkomiteen. Han understreket at forslaget ikke er ment som mistillit til sittende valgkomite, men heller et 

ønske om å forbedre prosessen. Han begrunnet så hvorfor denne saken bør vedtas: et ønske om åpenhet, 

trygghet, ærlighet og respekt. Et raskt søkt på «retningslinjer valgkomite» på Google gir titusenvis av treff, han 

synes derfor det er rart ikke NJFF allerede har slike. 

 

Kommentarer/debatt: 

Jan Petter Yven: Dette er en kompleks sak. Han synes det første arket (eposten) i innspillet fra Trøgstad 

JFF/Båstad Grunneier JFF om sitat: «den uheldige prosessen og uryddighet», burde utdypes. På NJFF sine 

tillitsvalgtsider ligger det to sider med retningslinjer for valgkomiteen. Han synes det er merkelig at styret først 

vedtar en egen instruks, deretter avholdes oppklarende møter mellom regionstyret og valgkomiteen, og så 

kommer et forslag til årsmøtet fra to medlemmer i regionstyret - et forslag som kan oppfattes som et 

mistillitsforslag fra valgkomiteens side. Årsmøtet må tenke seg godt om før de stemmer gjennom en instruks. 

Kanskje saken bør utredes mer, jamvel tas opp på landsmøtet. 

Reinert Fredriksen: Mener det er meget mulig at hans spørsmål til valgkomiteen på årsmøtet i fjor (hvordan har 

dere arbeidet, hvem har dere kontaktet?) er en del av anledningen til at dette kom opp. Han sier at personene 

han har foreslått til valgkomiteen ikke en gang har blitt kontaktet. Han mener videre at de samme personene 

rulleres i diverse verv i regionlaget, og at det er et mindretall av lokalforeningene som sitter i ledende posisjoner 

i regionlaget. Han stilte derfor kritiske spørsmål til valgkomiteen. 

Jan Petter Yven: Replikk. Han bekrefter at han ringte opp Reinert, med hensikt å få mer info på vegne av 

valgkomiteen om en bestemt aktuell person i Råde JFF. Etter denne henvendelsen, kom Reinert tilbake til Jan 

Petter med en ny telefonsamtale, og sa at vedkommende ikke ønsket å stille til valg, men at han i stedet hadde 
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to nye personer å foreslå. Jan Petter ba Reinert sende disse skriftlig. Dette ble ikke gjort. Etter at Jan Petter 

hadde avsluttet samtalen med Reinert på telefon, fikk han nye anrop, og de muntlige forslagene fra Reinert ble 

dermed glemt, og kom heller ikke frem igjen da Reinert ikke sendte disse skriftlig. 

Kjetil Sørby: Valgkomiteen klarer, med bakgrunn i eposten og selve forslaget, ikke å se forslaget som noe annet 

enn direkte mistillit til valgkomiteen. Det er hyggelig å høre at forslagsstillerne sier at det ikke er ment slik, men 

valgkomiteen klarer altså ikke å lese det på noen annen måte. Han har også innvendinger mot forslaget, der det 

blant annet ligger begrensninger for valgbarhet. Valgkomiteen er lei seg for at styret velger å støtte en mistillit til 

valgkomiteen, når de senest i november skrev under på et møtereferat der de sa de hadde tillit til valgkomiteen. 

Steinar Torp: Han har aldri opplevd maken til på de årene han har vært i organisasjonen, der valgkomiteen har 

blitt møtt på den måten som var tilfelle fra styret i 2022. Flere oppklaringsmøter har vært nødvendig. Han viser 

videre til flere punkter i forslaget han mener er feil (protokollfører klarte ikke helt å henge med i svingene da 

punktene ble nevnt rett etter utsagnene foran): 

• Valg av valgkomitemedlemmer… 

• Valgkomiteens medlemmer kan ikke innstilles til verv videre… 

Han, som de andre i valgkomiteen, opplever forslaget og regionstyrets innstilling som ren mistillit. Han påpekte 

til slutt at valgkomiteen er valgbare på lik linje med øvrige verv på årsmøtet og at de har blitt valgt av tidligere 

årsmøter. 

Raymond Bråten: Det ble i et tidligere innlegg referert til at det i eposten med det innsendte forslaget står «den 

uheldige prosessen og uryddighet», men han understreker at det derimot står at forslagsstillerne ønsker en 

«ryddigere» prosess. 

 

Regionstyrets innstilling, ved Markus Nagele. Han leste opp innstillingen. 

 

Jan Petter Yven: Det har ikke vært noen kampvotering for å komme i valgkomiteen, vervet har heller blitt ansett 

som en uriaspost. Nå er det bare å stille til valg for alle på årsmøtet. Regionsekretæren sitter med oversikten 

over innkomne forslag de siste årene. 

Hans Jørgen Hvidsten: Viser til forslaget fra Trøgstad JFF/Båstad grunneier JFF. Sarpsborg og Omegn JFF har gått 

nøye gjennom forslaget, og har levert et skriftlig motforslag på årsmøtet. Dette ble tatt opp på skjermen (og er 

gjengitt under). Han gikk gjennom forslaget fra start inntil han gikk tom for tid, og måtte dermed hoppe til 

konklusjonen, og forslaget fra Sarpsborg og Omegn JFF.  

Forslag til årsmøtet fra Sarpsborg OJFF vedrørende rutiner for regionslagets valgkomite 
Bakgrunn: Foreningene Trøgstad JFF og Båstad Grunneier JFF har levert et forslag til instruks for regionlagets 

valgkomite, da de hevder å se behovet for en ryddigere prosess rundt valg av representanter til regionstyret og 

valgkomiteens håndtering av prosessen. Det etterlyses et klarere regelverk for dette, og det hevdes at dette vil 

bidra til å fjerne tvil og misnøye rundt prosessen. 
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Drøfting: Sarpsborg OJFF har gått nøye gjennom den foreslåtte instruksen fra de nevnte foreningene, og vi har 

merket oss noen av punktene. Vi ønsker samtidig å minne om at det allerede eksisterer retningslinjer eller 

rutinebeskrivelse for hvordan en valgkomite skal skjøtte sitt virke på sidene som omhandler tillitsvalgte på 

www.njff.no. (https://www.njff.no/njff-organisasjonen/tillitsvalgt/mitt-verv)   

Det som omhandler valgkomiteens arbeid er vedlagt dette forslag. 

1. I instruksen tas det til orde for at valgkomiteen skal oversende sin innstilling til fylkeslaget innen 1. mars, 

slik at denne kan formidles til lokalforeningene. Dersom tanken er at regionstyret og lokalforeningene 

ved mottak av innstillingen skal vurdere denne og så eventuelt kunne søke egne motkandidater, bærer 

det i våre øyne galt av sted. 

Vi ønsker å minne om at valgkomiteen er oppnevnt av årsmøtet for å finne de beste kandidatene til 

neste periodes regionstyre. Dersom regionstyre og lokalforeninger har gode kandidater til verv i 

regionstyret bør disse oversendes valgkomiteen slik at denne kan nominere de best egnede blant de 

innkomne forslagene og legge innstillingen frem for årsmøtet. 

Valgkomiteen svarer derfor til årsmøtet, og årsmøtet alene. 

2. I (de vedlagte) retningslinjene fra NJFF til hvordan en valgkomite skal skjøtte sitt virke står det tydelig at 

valgkomiteen skal finne det beste styret for organisasjonen, basert på personlig egnethet og 

kompetanse. I tillegg, dersom det er mulig, sørge for en god spredning i geografi, kjønn, alder osv. 

I den foreslåtte instruksen for valgkomite synes det som den personlige egnetheten er tonet noe ned til 

fordel for geografisk tilhørighet og hvor stor lokalforening man kommer fra. Det synes som om det er 

viktigere hvilket kjønn man har og hvilken forening man representerer enn hvilket bidrag man kan yte 

inn i styrearbeidet i regionen.  

Sarpsborg OJFF mener at regionstyret fortjener de tillitsvalgte som har de beste forutsetninger for å 

kunne levere godt arbeid til beste for regionen og for NJFF for øvrig. Hvis det i tillegg er mulig å finne de 

gode tillitsvalgte slik at man også oppnår en spredning i kjønn, alder, geografisk tilhørighet og 

interessefelt vil dette i våre øyne være en riktig prioritering. 

Hvis man derimot velger å nominere kandidater med et mindre fokus på egnethet for å levere godt 

styrearbeid til fordel for geografisk tilhørighet, kjønn osv, kan dette medføre at kvaliteten på 

styrearbeidet blir lidende. 

3. I den foreslåtte instruksen står det å lese at personer som er medlem av valgkomiteen, ikke kan 

nomineres til verv i regionstyret eller som delegat til landsmøtet med mindre nominasjonen kommer fra 

en lokalforening. 

Sarpsborg OJFF er av den klare oppfatning at dersom den foreslåtte instruksen blir vedtatt, vil den frata 

enkeltmedlemmet den rettighet alle medlemmer av NJFF har til å nominere den vedkommende føler vil 

gjøre den beste jobben som tillitsvalgt – fordi personen «tilfeldigvis» sitter i valgkomiteen.  

Det er mulig å nominere personen, men som enkeltmedlem er man da avhengig av å få med seg sin 

lokalforening i det å nominere den personen. Den grunnleggende, demokratiske rettigheten man som 

enkeltmedlem i NJFF i dag har til å nominere «sin» tillitsvalgte er da fjernet. 

4. Til sist vil vi peke på det faktum at Østfold, dersom forslaget vedtas, vil få særegne rutiner for å velge 

sine tillitspersoner til regionstyret eller som landsmøtedelegater sammenlignet med resten av NJFF-

Norge.  
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Det siste landsmøtet vedtok at organisasjonen skulle ha enhetlige vedtekter og rutiner, da vil det i våre 

øyne se litt underlig ut at Østfold umiddelbart begynner å lage sine egne. 

 

FORSLAG: Sarpsborg OJFF foreslår at den fremlagte instruksen for regionens valgkomite forkastes, siden NJFF 

allerede har innarbeidede og beskrevne retningslinjer og rutiner for hvordan en valgkomite skal skjøtte sitt 

arbeid, og hvilke hensyn komiteen skal ta i prosessen med å finne de beste kandidatene til verv i regionstyret i 

neste periode. 

Ved å følge de allerede beskrevne rutinene for valgkomitearbeid i NJFF sikrer vi også at Østfold velger sine 

tillitsvalgte på samme måte som resten av organisasjonen vår. 

Vi sikrer også at regionens valgkomite fortsatt kan utføre sine oppgaver på en uavhengig måte og kunne svare 

ovenfor regionens årsmøte. 

 

Steinar Kaspersen: Støtter forslaget fra Sarpsborg OJFF. Vi bør gå for sentrale retningslinjer, et felles regelverk 

for hele Norge. 

Martin Mickal Petersen: Understreker at han har mye organisasjonserfaring, og spør: Hvorfor skal vi fravike de 

sentrale normene? Støtter Sarpsborg OJFF sitt forslag. Valgkomiteen må være uavhengig. 

Kjetil Sørby: Etterlyser NJFF sentralt sin holdning, jfr. Knut Erik Risvik. 

Knut Erik Risvik: Hvorvidt Østfold opplever at de trenger en instruks for valgkomite, er noe årsmøtet selv må 

bestemme. NJFF sentralt blander seg ikke opp i det. Det skal sies at det er mange foreninger og regionlag som 

har vedtatt sine egne instrukser. Maler er det mange som har etterspurt fra NJFF sentralt, men de har verken 

laget eller sendt ut noe. Det som ligger på njff.no er veiledningsmateriell, råd og tips, og ikke en mal eller 

bindende materiell. Han har hatt det foreliggende forslaget fra Trøgstad JFF/Båstad grunneier JFF til 

gjennomlesning, og har ikke funnet noe galt med det. I forslaget til instruks er lagt opp til at valgkomiteen ikke 

skal kunne foreslå seg selv til verv, og det er god skikk og en riktig forventning. 

 

Avstemning: 

Innkommet forslag fra Trøgstad JFF/Båstad grunneier JFF/Regionstyrets innstilling: 31 stemmer 

Motforslag fra Sarpsborg OJFF: 36 stemmer 

Vedtak: Sarpsborg OJFF sitt forslag er vedtatt. 
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Styrets forslag til årsplan og budsjett 
Markus Nagele presenterte arbeidsprogrammet for 2023. 

Det var ingen innspill. 

Arbeidsprogrammet ble godkjent. 

 

Vibeke Strømme presenterte budsjettet for 2023. 

Det er budsjettert med et overskudd på kr 2500,-. 

Det var ingen innspill. 

Budsjettet ble godkjent. 

 

Resolusjonsforslag 
Markus Nagele fremla saken. 

Egil Brekke: To forslag: 

• Ta med Aremark under vindkraft punkt 1. 

• Ta med Haldenvassdraget under punkt 4. 

 

Resolusjonen ble så vedtatt enstemmig. 

 

Valg av styre i hht. §7 
Valgkomiteen har bestått av Kjetil Sørby (leder), Jan Petter Yven og Steinar Torp. 

Kjetil Sørby: Komiteen har i perioden hatt flere møter pluss telefoner. Leder av valgkomiteen deltok på 

styremøte i regionlaget i januar 2023. Det har kommet inn et begrenset antall innspill på kandidater. Alle de 

foreslåtte kandidatene har bekreftet at de ønsker å stille til valg. Komiteen har også kontaktet aktuelle 

ressurspersoner på egen hånd. 

Han henviste til saken om valgkomiteen og styret i årsberetningen. Han viste videre til regionstyrets vedtak på 

styremøtet i desember. Komiteen ble klar over styrets støtte til det innkomne forslaget til årsmøtet fra Trøgstad 

JFF/Båstad grunneier JFF før årsmøtet. Valgkomiteen konkluderte derfor med at de mangler tillit fra styret og 

flere lokalforeninger. Valgkomiteen anser derfor sitt oppdrag for fullført når de nå legger frem følgende for 

årsmøtet: 1) en liste over sittende styre, inkludert svar på om de på valg ønsker omvalg, 2) innkomne kandidater 

og om de stiller seg positive til å stille på valg. 



Forseglet av

Posten Norge

Dokumentet er signert digitalt av:

•   Flathen, Ulf Erik (16.11.1970), 17.04.2023 
•   Heier, Ole-Håkon (26.04.1974), 11.04.2023 
•   Fredriksen, Reinert Henry (28.08.1957), 13.04.2023

 

 

 

Kontoradresse        Telefon  Bankgiro                  E –post                    

 Hjemmeside 

Pb. 31, 1891 Rakkestad          69 22 20 06  1050. 13 30634          ostfold@njff.no 

 www.njff.no/ostfold                

    

Jakt- og Fiskeglede til alle for alltid !  

Siden styret gjennom sin innstilling til vedtak på forslaget fra Trøgstad JFF og Båstad grunneier JFF gir uttrykk for 

mistillit til valgkomiteen, har altså valgkomiteen endt på at de ikke vil fremlegge noen innstilling for årsmøtet. 

 

Jan Remi Hæger: Etterspør hvorfor det ikke foreligger innstilling. 

Kjetil Sørby: Henviser til det han akkurat har fremlagt (protokollfører anmerkning: se over): valgkomiteen legger 

ikke frem noen innstilling pga. manglende tillit. 

Raymond Bråten: Ber om en presentasjon av de foreslåtte innkomne kandidatene Bjørn Einar Lier, Roy Yven og 

Sixten Karlsson. 

De tre var alle til stede og presenterte seg. 

 

Dermed ble valget gjennomført i regi av Jan Remi Hæger. Det ble gjennomført skriftlig avstemning for hvert 

enkelt verv, etter at salen fikk anledning til å fremme forslag 

 

Nestleder 
Lars-Kristian Svartdahl: Forslag på Hans Hvidsten. 

Bjørn Einar Lier: Forslag på Roy Yven. 

Steinar Torp: Påpeker at alle som foreslås bør kunne holde et innlegg om seg selv. Dette ble så fulgt opp 

gjennom valgene. 

 

Avstemning: 

Hans Hvidsten: 30 stemmer. 

Roy Yven: 40 stemmer. VALGT. 

 

Andre styremedlem 
Sitter i vervet i dag, ønsker gjenvalg: Øystein Mangrud 22 

Kristian Kjellstrøm Sandtangen: Hans Hvidsten, 24 

Jan Markus Jegeråsen Rambøl: Bjørn Einar Lier, 23, 1 forkastet. 

 

Avstemning 1: 

Øystein Mangrud: 22 stemmer. UTGÅR. 
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Hans Hvidsten: 24 stemmer 

Bjørn Einar Lier: 23 stemmer 

1 forkastet stemme, sammenblandet navn 

 

Avstemning 2: 

Hans Hvidsten: 26 stemmer 

Bjørn Einar Lier: 42 stemmer. VALGT. 

68 avgitte stemmer. 

 

Tredje styremedlem 

Lars-Kristian Svartdahl: Forslag på Hans Hvidsten. VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Første vara 
Sitter i vervet i dag, ønsker gjenvalg: Thomas Belseth Martinsen. VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Andre vara 
Raymond Bråten: Forslag på Sixten Karlsson. VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Ungdomsleder 
Sitter i vervet i dag, ønsker gjenvalg: Tommy Eriksson. VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Valg av to revisor og to vararevisorer for ett år 
Revisor medlem 2. Sitter i vervet i dag, ønsker gjenvalg: Per Arne Gjødalstuen. VALGT VED AKKLAMASJON. 

Vara for revisor medlem 2. Sitter i vervet i dag, ønsker gjenvalg: Rene Jønnvoll. VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Dermed er revisor/vararevisor for 2024 som følger: 

Revisor medlem 1: Magnus Solbakken, Fredrikstad og Omegn JFF, gjenstår ett år 

Revisor medlem 2: Per Arne Gjødalstuen, AJFF Halden, valgt for to år 

Vararevisor medlem 1: Ottar Olsen, Moss og Omegn JFF, gjenstår ett år 
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Vararevisor medlem 2: Rene Jønnvoll, Kråkerøy JFF, valgt for to år. 

 

Valg av valgkomite på tre medlemmer inklusive leder  
Valgkomiteens medlemmer velges rullerende for 3 år slik at en er på valg hvert år. Leder er den som har sittet 

lengst. Det er dermed ett nytt medlem som skal velges på årsmøtet. 

 

Forslag fra salen:  

Gunnar Myhr: Han reiste seg og kritiserte valgkomiteen for «hårreisende oppførsel», og foreslo at de resterende 

medlemmene i valgkomiteen trekker seg. 

Kjetil Sørby: Kommenterer at han ikke ønsker å ta gjenvalg. 

Bjørn Einar Lier: Foreslår Ulf Veidahl. 

Ulf Veidahl: Han takker nei, siden forslaget om instruks for valgkomiteen falt. 

Bjørn Einar Lier: Foreslår Reinert Fredriksen. VALGT VED AKKLAMASJON. 

 

Dermed blir valgkomiteen for 2024 slik: 

Leder: Jan Petter Yven, Sarpsborg og Omegn JFF, gjenstår 1 år  

Medlem 1: Steinar Torp, AJFF Halden, gjenstår 2 år 

Medlem 2: Reinert Fredriksen, Råde JFF, valgt for 3 år 

 

Det fremkom ytterligere to innlegg før saken ble avsluttet av styreleder: 

Martin Gundersen: Mente dette hadde vært en elendig valgprosess, og ba de to resterende i valgkomiteen 

trekke seg. 

Martin Mickal Petersen: Påpekte at valget allerede er gjort, og spurte forsamlingen om hva det er som skjer nå? 

Det er blitt som det er blitt. 

 

Første styremedlem trakk seg, og påfølgende endringer 
Cathrine Srøbka Myhre: Hun ønsket ikke lengre å være med i styret, siden hun er uenig i deres opptreden i fht. 

valgkomiteen det siste året. Hun trakk seg dermed fra sitt verv som første styremedlem. 

Jan Remi Hæger: Foreslo følgende for årsmøtet: Siden valget allerede er gjennomført, kan alle som nå er valgt 

rykke ett trinn opp? Og så velger årsmøtet kun ny vara 2? 
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Salen responderte med akklamasjon. 

Bjørn Willy Abrahamsen: Foreslår Øystein Mangrud. VALGT VED AKKLAMASJON. 

Thomas Belseth Martinsen får dermed Cathrine Srøbka Myhres plass som første styremedlem. Hun hadde kun 

ett år igjen i vervet, så dermed er han valgt for kun ett år. 

 

Regionlagets styre 2023-2024 ble dermed som følger: 

Leder Markus Nagele, Borge JFF, gjenstår ett år 

Nestleder Roy Yven, Råde JFF, valgt for to år 

Kasserer Vibeke Strømme, Moss og Omegn JFF, gjenstår ett år 

Første styremedlem Thomas Belseth Martinsen, Eidsberg og Omegn JFF, gjenstår ett år 

Andre styremedlem Bjørn Einar Lier, Trøgstad JFF, valgt for to år 

Tredje styremedlem Hans Hvidsten, Sarpsborg og Omegn JFF, valgt for to år 

Første vara Sixten Karlsson, Skjeberg og Omegn JFF, valgt for ett år 

Andre vara Øystein Mangrud, Onsøy JFF, valgt for ett år 

Kvinnekontakt Anne Beathe Vollaug, Trøgstad JFF, gjenstår ett år 

Ungdomsleder Tommy Eriksson, SFK Acerina, valgt for to år 

 

Dermed var årsmøtet fullført og ordstyrer Jan Remi Hæger overlot ordet til regionstyreleder Markus Nagele. 

 

Andre del, etter selve årsmøtet 
Det ble i 2023 ikke delt ut noen Ungdommens pris. 

 

Ytterligere to innsatsmedaljer ble delt ut: 

• Randi Rånes Jensen, Skjeberg og Omegn JFF. 

• Alf Disenbroen, Moss og Omegn JFF. 

Ole-Håkon Heier leste opp de omfattende begrunnelsene for tildelingene. 

 

Alf Disenbroen mottok også en takk og påskjønnelse for sine 10 år som regioninstruktør dressur hund. 
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Markus Nagele avsluttet møtet med utdeling av vin til avtroppende styremedlemmer Raymond Bråten, Cathrine 

Srøbka Myhre og Jan Morten Fossen, og øvrige bidragsytere. Til slutt takket han Råde JFF for godt vertskap, og 

ønsket alle vel hjem. Deretter ble det servert lapskaus. 

 

Råde, 11-3-23 

 

 

Ole-Håkon Heier 

Referent/regionsekretær 

 

 

Ulf Erik Flathen    Reinert Henry Fredriksen 

Svinndal JFF    Råde JFF 
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                 2023-04-13T11:16:08.741+02:00
                 presented-document-to-signer
                 
                     The TSP presented the document to the signer.
                     Årsmøteprotokoll NJFF Østfold 2023
                     5qkidr8QoLSiIYn8uhdzeIQEtrhfhLTb2xCpAdPpxkM=
                     SHA-256
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                 signer-consented-to-document-content
                 
                     The signer approved of the contents of the document.
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Protokoll årsmøte NJFF-Østfold 


Bøndernes hus, Råde, lørdag 11. mars 2023 
 


Første del, før selve årsmøtet 
Markus Nagele, leder av styret i NJFF Østfold, ønsket velkommen og ga en ekstra takk til vertskapsforeningen 


Råde JFF. 


Møtet åpnet med ett minutts stillhet for Vidar Holthe, og andre jegere og fiskere som har gått bort i løpet av 


året som har gått. 


Markus valgte deretter å gå rett på godkjenning av innkalling, dagsorden og forretningsorden. Det ble en viss uro 


i forsamlingen, da dette kom mye tidligere på møtet enn hva som har vært vanlig tidligere. Etter at alle 


innleggene under var holdt, og selve årsmøtet skulle starte, hadde Markus fått tilbakemeldinger fra 


møtedeltagere på at dette ikke var greit, og dermed ble godkjenning av innkalling, dagsorden og 


forretningsorden gjennomført på nytt. Det som ble sagt under disse punktene under den første behandlingen, er 


dermed oppført under den andre og endelige behandlingen under. 


Råde JFF ved leder Reinert Fredriksen ønsket velkommen og fortalte litt om foreningen. 


Line Johansen, NJFF Forbundsstyret (også leder av jaktskytterutvalget), holdt et foredrag der hun gikk gjennom 


saker som NJFF arbeider med for tiden og skal arbeide med fremover. 


Bjørn Willy Abrahamsen, på vegne av ad hoc utvalg rekrutteringsutvalget, presenterte resultatene fra 


medlemsundersøkelsen 2023 


Arild Kristiansen og Leif Roger Karlsen fra Råde JFF presenterte bilder og videoer fra sitt arbeid i 


sjøørretbekkene. De ble overrasket med innsatsmedaljer etter endt innlegg. 


 


Konstituering av årsmøtet 
Regionleder Markus Nagele tok ordet og startet dermed selve årsmøtet. 


 


Innkalling 
Det var ingen kommentarer til dette punktet da innkallingen ble tatt opp første gang. Innkallingen ble godkjent. 
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Godkjenning av representanter 
Til dette punktet hadde regionstyret fattet to vedtak på sitt styremøte 23-1-2023. Disse var gjengitt i sin helhet i 


årsmøtedokumentene. Regionstyret ba årsmøtet gi sin støtte til innholdet i disse vedtakene: 


Sak 7/23: Tolkning, regionlagets vedtekter - antall medlemmer i hht. §5 


• Antall medlemmer per 31.12. teller som grunnlag for antall delegater til årsmøtet i regionlaget i 2023, 


slik normen har vært tidligere. Årsmøtet orienteres om saken og vedtaket, og bes godkjenne denne 


løsningen. 


• Vedtektsnormene fastslår ikke hvilken dato som teller som grunnlag for antall delegater til årsmøtet i 


regionlaget. Dette må derfor avklares på neste landsmøte slik at dette er entydig og likt over hele 


landet. 


• Problematikken løftes videre til førstkommende regionledersamling av styreleder. 


• Ole-Håkon tar ut en liste over antall medlemmer i hver forening så nær årsmøtedagen som mulig, for å 


kunne dokumentere forskjellen i medlemstall fra 31.12.22 til mars 2023. 


 


Sak 8/23: Tolkning, regionlagets vedtekter - antall delegater for eventuelle sammenslåtte foreninger 


i hht. §5 
Dersom foreninger slås sammen i perioden mellom 31-12-22 og regionlagets årsmøte, får den nye foreningen et 


antall delegater beregnet ut fra antall medlemmer de to tidligere foreningene hadde til sammen per 31-12-22. 


 


Markus leste opp styrets vedtak. 


Vedtak årsmøtet: Godkjent, ingen innvendinger. 


 


Regionsekretæren gjennomførte deretter opprop. 


Det var 70 stemmeberettigede til stede. 7 av disse satt i fylkesstyret og hadde dermed ikke stemmerett 


vedrørende regnskap og årsberetning. 


 


Dagsorden 
Følgende dialog utspilte seg første gang saken kom opp på møtet: 


Kjetil Sørby: Valgkomiteen sendte i januar inn et ønske til styret om å ta opp en sak på årsmøtet. Kjetil deltok 


selv på styremøtet i januar i kraft av vervet som leder for valgkomiteen, og ble der lovet tid til sitt innlegg før 


selve årsmøtet ble startet opp. 
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Kjetil tok så onsdag 8. mars kontakt med regionsekretæren for å finne ut hvor mange minutter han hadde til 


rådighet, og fikk vite at styret hadde endret på planen uten at valgkomiteen hadde blitt opplyst om dette. Han 


stiller dermed følgende spørsmål til styret: Når hadde styret tenkt å opplyse valgkomiteen om dette? Hvordan 


ble den avgjørelsen tatt? 


Markus Nagele: Styret tok avgjørelsen på styremøtet 6. mars. Avgjørelsen var enstemmig blant de 


styremedlemmene som deltok på møtet. Avgjørelsen ble tatt i forbindelse med sluttføringen av kjøreplanen for 


årsmøtet. Etter at Kjetil kontaktet Markus om saken onsdag 8. mars, tok Markus igjen opp dette spørsmålet med 


styret. Styret fattet da samme vedtak, mot en stemme. 


Kjetil Sørby: Når hadde dere da tenkt å informere valgkomiteen? 


Markus Nagele: Jeg hadde tenkt å informere valgkomiteen om dette på morgenen før årsmøtet startet. 


 


Deretter ble dagsorden godkjent (for første gang). 


 


Andre gang saken kom opp på møtet ble også dagsorden godkjent. 


 


Forretningsorden 
Det var ingen kommentarer til dette punktet da forretningsorden ble tatt opp første gang. Forretningsorden ble 


godkjent. 


 


Valg av ordstyrer 
Til ordstyrer ble valgt: Jan Remi Hæger, Borge JFF 


 


Valg av sekretær 
Til sekretær ble valgt: Ole-Håkon Heier, Regionsekretær NJFF Østfold 


 


Valg av tellekorps 
Som tellekorps ble valgt: Egil Brekke, AJFF Halden, og Håkon-Andreas Lorentzen, Trøgstad JFF 


 


Valg av to delegater til å underskrive protokollen    
Til å underskrive årsmøteprotokollen ble valgt: Ulf Erik Flathen, Svinndal JFF, og Reinert Henry Fredriksen, Råde 


JFF 



mailto:ostfold@njff.no





 


 


 


Kontoradresse        Telefon  Bankgiro                  E –post                    


 Hjemmeside 


Pb. 31, 1891 Rakkestad          69 22 20 06  1050. 13 30634          ostfold@njff.no 


 www.njff.no/ostfold                


    


Jakt- og Fiskeglede til alle for alltid !  


 


Jan Remi Hæger tok så over ordstyrer-rollen. 


 


Årsberetning fra siste kalenderår 
Markus Nagele viste til årsberetningen for 2022, og at denne i sin helhet lå i årsmøtedokumentene. Han 


oppfordret spesielt lokalforeningene til å i større grad delta på de halvtimes lange Teams-møtene under 


regionstyrets styremøter. 


 


Kommentarer/debatt: 


Kjetil Sørby: Ba Markus gå gjennom årsberetningen punkt for punkt. 


Årsmøtet støttet forslaget, og ba Markus å ta side for side. Så ble gjort. 


Kjetil Sørby: Ba om at teksten i årsberetningen om landsmøte-oppsummeringsmøtet i desember under kapittel 


1.4. også omfatter hva man diskuterte og ble enige om. 


Protokoll anmerkning, OHH: Følgende tekst var fremhevet som det viktigste som kom frem på landsmøte-


oppsummeringsmøtet: Alt i alt er delegatene fornøyde med resultatene fra landsmøtet 2021, og «reisen» hit fra 


landsmøtet 2018. En viktig sak å følge opp blir hvordan RS styres framover. Det er også viktig å følge opp sak 6.2, 


som handler om informasjonsflyt. Disse to sakene er de vi tar videre nå. Videre vil vi følge opp vedtak som gjelder 


domsutvalget, instruktørordningen (7.16) og sak om villsvin (7.2).  


Kjetil Sørby: Ba om en redegjørelse om saken om valgkomiteen og styret under kapittel 1.4. 


Markus Nagele: Viser til det som står i årsberetningen. Påpeker at det har vært en flere tilfeller der partene ikke 


forstår hverandre helt korrekt, og at styret til slutt har vedtatt at de har tillit til valgkomiteen. 


Jan Remi Hæger: Påpeker at det er styrets beretning, og ikke årsmøtets beretning. 


Steinar Torp: Oppfatter ikke at styret har tillit til valgkomiteen, på tross av det som står i beretningen. 


Jan Remi Hæger: Dette er en tolkning av teksten, og hører ikke hjemme her, foreslår at vi fortsetter videre. 


Steinar Torp: Aksepterer den. 


Markus fortsatte videre side for side helt til årsberetningens ende, og så klappet hele forsamlingen. 


 


Årsberetningen ble dermed enstemmig vedtatt. Det ble ikke stemt inn noen endringer eller tillegg. 
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Revidert regnskap fra siste kalenderår 
Regionlagets kasserer Vibeke Strømme gikk gjennom regnskapet. Det ble et overskudd på kr 18.178, -. 


 


Kommentarer/debatt: 


Kjetil Sørby: Til notene, punktet «endring i bokføring av prosjekter». Her er det et avvik på kr 100,- mellom det 


tallet som står oppgitt som sum (181.860, -), og det tallet som fremkommer dersom man summerer de tre 


nevnte kontoene (181.960, -). 


Synnøve Gillingsrud: Til notene, note 3. Her burde det vært en kommentar om prinsippendring. Det ser ut til at 


tidligere driftsmidler er aktivert og at det er ført løpende avskrivninger (restsaldo 46xx). Deretter ser det ut til at 


driftsmidlene er kostnadsført direkte, men at det likevel er ønskelig å vise hva vi har av driftsmidler. 


Bjørn Willy Abrahamsen: Angående de fem aksjene i Jakt- og fiskesenteret på Flå. Disse er nå oppført med en 


balansert verdi på kr 40000,-, skulle denne vært nedskrevet mer? 


Vibeke Strømme: Vi har valgt å ikke nedskrive mer, da det etter vår vurdering er den reelle verdien som 


gjenspeiles nå. 


 


Regnskapet ble enstemmig vedtatt. 


 


Revisjonsberetningen ble lest opp av Jan Remi Hæger. 


Revisjonsberetningen ble tatt til orientering. 


 


Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
Det var totalt tre innkomne saker. Sakene fra Onsøy JFF og Eidsberg JFF ble behandlet under samme sak. 


 


Sak 1: NIF (Norges idrettsforbund) og NJFF 
Forslagsstillerne fikk først presentere sine forslag. 


Eidsberg JFF, ved Kjetil Sørby. Trekker sitt forslag til fordel for styrets forslag. 


Onsøy JFF, ved Bjørn Willy Abrahamsen. Henviste til at ordlyden i forslaget var annerledes enn hvordan det ville 


vært formulert i dag. Forslaget ble skrevet i januar, og siden da har han blant annet deltatt på et møte med NJFF 


sentralt. I dag ønsker Onsøy JFF først og fremst at NJFF sentralt skal ta initiativ til et bedre samarbeid med NIF. 


Han ønsker derfor også at vi er forsiktige med ordlyden på det vi sender inn, slik at vi ikke stenger for 


samarbeidsmuligheter. 


Regionstyrets forslag, ved Markus Nagele. Leste opp regionstyrets innstilling. 
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Kommentarer/debatt: 


Bjørn Willy Abrahamsen: Onsøy JFF trekker sin sak. 


 


Vedtak: enstemmig for styrets forslag 


 


Sak 2: Instruks for valgkomiteens arbeid 
Jan Petter Yven: Ber om at Jan Markus Jegeråsen Rambøl som forslagsstiller redegjør for saken. 


Jan Markus Jegeråsen Rambøl: Raymond Bråten tar saken på vegne av forslagsstiller. 


 


Trøgstad JFF og Båstad grunneier JFF sitt forslag, ved Raymond Bråten. Han viste til saken i årsmøtedoku-


mentene, og også til saken fra regionstyret i 2021-2022 (behandlet i november 2021) om retningslinjer for 


valgkomiteen. Han understreket at forslaget ikke er ment som mistillit til sittende valgkomite, men heller et 


ønske om å forbedre prosessen. Han begrunnet så hvorfor denne saken bør vedtas: et ønske om åpenhet, 


trygghet, ærlighet og respekt. Et raskt søkt på «retningslinjer valgkomite» på Google gir titusenvis av treff, han 


synes derfor det er rart ikke NJFF allerede har slike. 


 


Kommentarer/debatt: 


Jan Petter Yven: Dette er en kompleks sak. Han synes det første arket (eposten) i innspillet fra Trøgstad 


JFF/Båstad Grunneier JFF om sitat: «den uheldige prosessen og uryddighet», burde utdypes. På NJFF sine 


tillitsvalgtsider ligger det to sider med retningslinjer for valgkomiteen. Han synes det er merkelig at styret først 


vedtar en egen instruks, deretter avholdes oppklarende møter mellom regionstyret og valgkomiteen, og så 


kommer et forslag til årsmøtet fra to medlemmer i regionstyret - et forslag som kan oppfattes som et 


mistillitsforslag fra valgkomiteens side. Årsmøtet må tenke seg godt om før de stemmer gjennom en instruks. 


Kanskje saken bør utredes mer, jamvel tas opp på landsmøtet. 


Reinert Fredriksen: Mener det er meget mulig at hans spørsmål til valgkomiteen på årsmøtet i fjor (hvordan har 


dere arbeidet, hvem har dere kontaktet?) er en del av anledningen til at dette kom opp. Han sier at personene 


han har foreslått til valgkomiteen ikke en gang har blitt kontaktet. Han mener videre at de samme personene 


rulleres i diverse verv i regionlaget, og at det er et mindretall av lokalforeningene som sitter i ledende posisjoner 


i regionlaget. Han stilte derfor kritiske spørsmål til valgkomiteen. 


Jan Petter Yven: Replikk. Han bekrefter at han ringte opp Reinert, med hensikt å få mer info på vegne av 


valgkomiteen om en bestemt aktuell person i Råde JFF. Etter denne henvendelsen, kom Reinert tilbake til Jan 


Petter med en ny telefonsamtale, og sa at vedkommende ikke ønsket å stille til valg, men at han i stedet hadde 
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to nye personer å foreslå. Jan Petter ba Reinert sende disse skriftlig. Dette ble ikke gjort. Etter at Jan Petter 


hadde avsluttet samtalen med Reinert på telefon, fikk han nye anrop, og de muntlige forslagene fra Reinert ble 


dermed glemt, og kom heller ikke frem igjen da Reinert ikke sendte disse skriftlig. 


Kjetil Sørby: Valgkomiteen klarer, med bakgrunn i eposten og selve forslaget, ikke å se forslaget som noe annet 


enn direkte mistillit til valgkomiteen. Det er hyggelig å høre at forslagsstillerne sier at det ikke er ment slik, men 


valgkomiteen klarer altså ikke å lese det på noen annen måte. Han har også innvendinger mot forslaget, der det 


blant annet ligger begrensninger for valgbarhet. Valgkomiteen er lei seg for at styret velger å støtte en mistillit til 


valgkomiteen, når de senest i november skrev under på et møtereferat der de sa de hadde tillit til valgkomiteen. 


Steinar Torp: Han har aldri opplevd maken til på de årene han har vært i organisasjonen, der valgkomiteen har 


blitt møtt på den måten som var tilfelle fra styret i 2022. Flere oppklaringsmøter har vært nødvendig. Han viser 


videre til flere punkter i forslaget han mener er feil (protokollfører klarte ikke helt å henge med i svingene da 


punktene ble nevnt rett etter utsagnene foran): 


• Valg av valgkomitemedlemmer… 


• Valgkomiteens medlemmer kan ikke innstilles til verv videre… 


Han, som de andre i valgkomiteen, opplever forslaget og regionstyrets innstilling som ren mistillit. Han påpekte 


til slutt at valgkomiteen er valgbare på lik linje med øvrige verv på årsmøtet og at de har blitt valgt av tidligere 


årsmøter. 


Raymond Bråten: Det ble i et tidligere innlegg referert til at det i eposten med det innsendte forslaget står «den 


uheldige prosessen og uryddighet», men han understreker at det derimot står at forslagsstillerne ønsker en 


«ryddigere» prosess. 


 


Regionstyrets innstilling, ved Markus Nagele. Han leste opp innstillingen. 


 


Jan Petter Yven: Det har ikke vært noen kampvotering for å komme i valgkomiteen, vervet har heller blitt ansett 


som en uriaspost. Nå er det bare å stille til valg for alle på årsmøtet. Regionsekretæren sitter med oversikten 


over innkomne forslag de siste årene. 


Hans Jørgen Hvidsten: Viser til forslaget fra Trøgstad JFF/Båstad grunneier JFF. Sarpsborg og Omegn JFF har gått 


nøye gjennom forslaget, og har levert et skriftlig motforslag på årsmøtet. Dette ble tatt opp på skjermen (og er 


gjengitt under). Han gikk gjennom forslaget fra start inntil han gikk tom for tid, og måtte dermed hoppe til 


konklusjonen, og forslaget fra Sarpsborg og Omegn JFF.  


Forslag til årsmøtet fra Sarpsborg OJFF vedrørende rutiner for regionslagets valgkomite 
Bakgrunn: Foreningene Trøgstad JFF og Båstad Grunneier JFF har levert et forslag til instruks for regionlagets 


valgkomite, da de hevder å se behovet for en ryddigere prosess rundt valg av representanter til regionstyret og 


valgkomiteens håndtering av prosessen. Det etterlyses et klarere regelverk for dette, og det hevdes at dette vil 


bidra til å fjerne tvil og misnøye rundt prosessen. 
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Drøfting: Sarpsborg OJFF har gått nøye gjennom den foreslåtte instruksen fra de nevnte foreningene, og vi har 


merket oss noen av punktene. Vi ønsker samtidig å minne om at det allerede eksisterer retningslinjer eller 


rutinebeskrivelse for hvordan en valgkomite skal skjøtte sitt virke på sidene som omhandler tillitsvalgte på 


www.njff.no. (https://www.njff.no/njff-organisasjonen/tillitsvalgt/mitt-verv)   


Det som omhandler valgkomiteens arbeid er vedlagt dette forslag. 


1. I instruksen tas det til orde for at valgkomiteen skal oversende sin innstilling til fylkeslaget innen 1. mars, 


slik at denne kan formidles til lokalforeningene. Dersom tanken er at regionstyret og lokalforeningene 


ved mottak av innstillingen skal vurdere denne og så eventuelt kunne søke egne motkandidater, bærer 


det i våre øyne galt av sted. 


Vi ønsker å minne om at valgkomiteen er oppnevnt av årsmøtet for å finne de beste kandidatene til 


neste periodes regionstyre. Dersom regionstyre og lokalforeninger har gode kandidater til verv i 


regionstyret bør disse oversendes valgkomiteen slik at denne kan nominere de best egnede blant de 


innkomne forslagene og legge innstillingen frem for årsmøtet. 


Valgkomiteen svarer derfor til årsmøtet, og årsmøtet alene. 


2. I (de vedlagte) retningslinjene fra NJFF til hvordan en valgkomite skal skjøtte sitt virke står det tydelig at 


valgkomiteen skal finne det beste styret for organisasjonen, basert på personlig egnethet og 


kompetanse. I tillegg, dersom det er mulig, sørge for en god spredning i geografi, kjønn, alder osv. 


I den foreslåtte instruksen for valgkomite synes det som den personlige egnetheten er tonet noe ned til 


fordel for geografisk tilhørighet og hvor stor lokalforening man kommer fra. Det synes som om det er 


viktigere hvilket kjønn man har og hvilken forening man representerer enn hvilket bidrag man kan yte 


inn i styrearbeidet i regionen.  


Sarpsborg OJFF mener at regionstyret fortjener de tillitsvalgte som har de beste forutsetninger for å 


kunne levere godt arbeid til beste for regionen og for NJFF for øvrig. Hvis det i tillegg er mulig å finne de 


gode tillitsvalgte slik at man også oppnår en spredning i kjønn, alder, geografisk tilhørighet og 


interessefelt vil dette i våre øyne være en riktig prioritering. 


Hvis man derimot velger å nominere kandidater med et mindre fokus på egnethet for å levere godt 


styrearbeid til fordel for geografisk tilhørighet, kjønn osv, kan dette medføre at kvaliteten på 


styrearbeidet blir lidende. 


3. I den foreslåtte instruksen står det å lese at personer som er medlem av valgkomiteen, ikke kan 


nomineres til verv i regionstyret eller som delegat til landsmøtet med mindre nominasjonen kommer fra 


en lokalforening. 


Sarpsborg OJFF er av den klare oppfatning at dersom den foreslåtte instruksen blir vedtatt, vil den frata 


enkeltmedlemmet den rettighet alle medlemmer av NJFF har til å nominere den vedkommende føler vil 


gjøre den beste jobben som tillitsvalgt – fordi personen «tilfeldigvis» sitter i valgkomiteen.  


Det er mulig å nominere personen, men som enkeltmedlem er man da avhengig av å få med seg sin 


lokalforening i det å nominere den personen. Den grunnleggende, demokratiske rettigheten man som 


enkeltmedlem i NJFF i dag har til å nominere «sin» tillitsvalgte er da fjernet. 


4. Til sist vil vi peke på det faktum at Østfold, dersom forslaget vedtas, vil få særegne rutiner for å velge 


sine tillitspersoner til regionstyret eller som landsmøtedelegater sammenlignet med resten av NJFF-


Norge.  
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Det siste landsmøtet vedtok at organisasjonen skulle ha enhetlige vedtekter og rutiner, da vil det i våre 


øyne se litt underlig ut at Østfold umiddelbart begynner å lage sine egne. 


 


FORSLAG: Sarpsborg OJFF foreslår at den fremlagte instruksen for regionens valgkomite forkastes, siden NJFF 


allerede har innarbeidede og beskrevne retningslinjer og rutiner for hvordan en valgkomite skal skjøtte sitt 


arbeid, og hvilke hensyn komiteen skal ta i prosessen med å finne de beste kandidatene til verv i regionstyret i 


neste periode. 


Ved å følge de allerede beskrevne rutinene for valgkomitearbeid i NJFF sikrer vi også at Østfold velger sine 


tillitsvalgte på samme måte som resten av organisasjonen vår. 


Vi sikrer også at regionens valgkomite fortsatt kan utføre sine oppgaver på en uavhengig måte og kunne svare 


ovenfor regionens årsmøte. 


 


Steinar Kaspersen: Støtter forslaget fra Sarpsborg OJFF. Vi bør gå for sentrale retningslinjer, et felles regelverk 


for hele Norge. 


Martin Mickal Petersen: Understreker at han har mye organisasjonserfaring, og spør: Hvorfor skal vi fravike de 


sentrale normene? Støtter Sarpsborg OJFF sitt forslag. Valgkomiteen må være uavhengig. 


Kjetil Sørby: Etterlyser NJFF sentralt sin holdning, jfr. Knut Erik Risvik. 


Knut Erik Risvik: Hvorvidt Østfold opplever at de trenger en instruks for valgkomite, er noe årsmøtet selv må 


bestemme. NJFF sentralt blander seg ikke opp i det. Det skal sies at det er mange foreninger og regionlag som 


har vedtatt sine egne instrukser. Maler er det mange som har etterspurt fra NJFF sentralt, men de har verken 


laget eller sendt ut noe. Det som ligger på njff.no er veiledningsmateriell, råd og tips, og ikke en mal eller 


bindende materiell. Han har hatt det foreliggende forslaget fra Trøgstad JFF/Båstad grunneier JFF til 


gjennomlesning, og har ikke funnet noe galt med det. I forslaget til instruks er lagt opp til at valgkomiteen ikke 


skal kunne foreslå seg selv til verv, og det er god skikk og en riktig forventning. 


 


Avstemning: 


Innkommet forslag fra Trøgstad JFF/Båstad grunneier JFF/Regionstyrets innstilling: 31 stemmer 


Motforslag fra Sarpsborg OJFF: 36 stemmer 


Vedtak: Sarpsborg OJFF sitt forslag er vedtatt. 
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Styrets forslag til årsplan og budsjett 
Markus Nagele presenterte arbeidsprogrammet for 2023. 


Det var ingen innspill. 


Arbeidsprogrammet ble godkjent. 


 


Vibeke Strømme presenterte budsjettet for 2023. 


Det er budsjettert med et overskudd på kr 2500,-. 


Det var ingen innspill. 


Budsjettet ble godkjent. 


 


Resolusjonsforslag 
Markus Nagele fremla saken. 


Egil Brekke: To forslag: 


• Ta med Aremark under vindkraft punkt 1. 


• Ta med Haldenvassdraget under punkt 4. 


 


Resolusjonen ble så vedtatt enstemmig. 


 


Valg av styre i hht. §7 
Valgkomiteen har bestått av Kjetil Sørby (leder), Jan Petter Yven og Steinar Torp. 


Kjetil Sørby: Komiteen har i perioden hatt flere møter pluss telefoner. Leder av valgkomiteen deltok på 


styremøte i regionlaget i januar 2023. Det har kommet inn et begrenset antall innspill på kandidater. Alle de 


foreslåtte kandidatene har bekreftet at de ønsker å stille til valg. Komiteen har også kontaktet aktuelle 


ressurspersoner på egen hånd. 


Han henviste til saken om valgkomiteen og styret i årsberetningen. Han viste videre til regionstyrets vedtak på 


styremøtet i desember. Komiteen ble klar over styrets støtte til det innkomne forslaget til årsmøtet fra Trøgstad 


JFF/Båstad grunneier JFF før årsmøtet. Valgkomiteen konkluderte derfor med at de mangler tillit fra styret og 


flere lokalforeninger. Valgkomiteen anser derfor sitt oppdrag for fullført når de nå legger frem følgende for 


årsmøtet: 1) en liste over sittende styre, inkludert svar på om de på valg ønsker omvalg, 2) innkomne kandidater 


og om de stiller seg positive til å stille på valg. 
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Siden styret gjennom sin innstilling til vedtak på forslaget fra Trøgstad JFF og Båstad grunneier JFF gir uttrykk for 


mistillit til valgkomiteen, har altså valgkomiteen endt på at de ikke vil fremlegge noen innstilling for årsmøtet. 


 


Jan Remi Hæger: Etterspør hvorfor det ikke foreligger innstilling. 


Kjetil Sørby: Henviser til det han akkurat har fremlagt (protokollfører anmerkning: se over): valgkomiteen legger 


ikke frem noen innstilling pga. manglende tillit. 


Raymond Bråten: Ber om en presentasjon av de foreslåtte innkomne kandidatene Bjørn Einar Lier, Roy Yven og 


Sixten Karlsson. 


De tre var alle til stede og presenterte seg. 


 


Dermed ble valget gjennomført i regi av Jan Remi Hæger. Det ble gjennomført skriftlig avstemning for hvert 


enkelt verv, etter at salen fikk anledning til å fremme forslag 


 


Nestleder 
Lars-Kristian Svartdahl: Forslag på Hans Hvidsten. 


Bjørn Einar Lier: Forslag på Roy Yven. 


Steinar Torp: Påpeker at alle som foreslås bør kunne holde et innlegg om seg selv. Dette ble så fulgt opp 


gjennom valgene. 


 


Avstemning: 


Hans Hvidsten: 30 stemmer. 


Roy Yven: 40 stemmer. VALGT. 


 


Andre styremedlem 
Sitter i vervet i dag, ønsker gjenvalg: Øystein Mangrud 22 


Kristian Kjellstrøm Sandtangen: Hans Hvidsten, 24 


Jan Markus Jegeråsen Rambøl: Bjørn Einar Lier, 23, 1 forkastet. 


 


Avstemning 1: 


Øystein Mangrud: 22 stemmer. UTGÅR. 
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Hans Hvidsten: 24 stemmer 


Bjørn Einar Lier: 23 stemmer 


1 forkastet stemme, sammenblandet navn 


 


Avstemning 2: 


Hans Hvidsten: 26 stemmer 


Bjørn Einar Lier: 42 stemmer. VALGT. 


68 avgitte stemmer. 


 


Tredje styremedlem 


Lars-Kristian Svartdahl: Forslag på Hans Hvidsten. VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Første vara 
Sitter i vervet i dag, ønsker gjenvalg: Thomas Belseth Martinsen. VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Andre vara 
Raymond Bråten: Forslag på Sixten Karlsson. VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Ungdomsleder 
Sitter i vervet i dag, ønsker gjenvalg: Tommy Eriksson. VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Valg av to revisor og to vararevisorer for ett år 
Revisor medlem 2. Sitter i vervet i dag, ønsker gjenvalg: Per Arne Gjødalstuen. VALGT VED AKKLAMASJON. 


Vara for revisor medlem 2. Sitter i vervet i dag, ønsker gjenvalg: Rene Jønnvoll. VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Dermed er revisor/vararevisor for 2024 som følger: 


Revisor medlem 1: Magnus Solbakken, Fredrikstad og Omegn JFF, gjenstår ett år 


Revisor medlem 2: Per Arne Gjødalstuen, AJFF Halden, valgt for to år 


Vararevisor medlem 1: Ottar Olsen, Moss og Omegn JFF, gjenstår ett år 
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Vararevisor medlem 2: Rene Jønnvoll, Kråkerøy JFF, valgt for to år. 


 


Valg av valgkomite på tre medlemmer inklusive leder  
Valgkomiteens medlemmer velges rullerende for 3 år slik at en er på valg hvert år. Leder er den som har sittet 


lengst. Det er dermed ett nytt medlem som skal velges på årsmøtet. 


 


Forslag fra salen:  


Gunnar Myhr: Han reiste seg og kritiserte valgkomiteen for «hårreisende oppførsel», og foreslo at de resterende 


medlemmene i valgkomiteen trekker seg. 


Kjetil Sørby: Kommenterer at han ikke ønsker å ta gjenvalg. 


Bjørn Einar Lier: Foreslår Ulf Veidahl. 


Ulf Veidahl: Han takker nei, siden forslaget om instruks for valgkomiteen falt. 


Bjørn Einar Lier: Foreslår Reinert Fredriksen. VALGT VED AKKLAMASJON. 


 


Dermed blir valgkomiteen for 2024 slik: 


Leder: Jan Petter Yven, Sarpsborg og Omegn JFF, gjenstår 1 år  


Medlem 1: Steinar Torp, AJFF Halden, gjenstår 2 år 


Medlem 2: Reinert Fredriksen, Råde JFF, valgt for 3 år 


 


Det fremkom ytterligere to innlegg før saken ble avsluttet av styreleder: 


Martin Gundersen: Mente dette hadde vært en elendig valgprosess, og ba de to resterende i valgkomiteen 


trekke seg. 


Martin Mickal Petersen: Påpekte at valget allerede er gjort, og spurte forsamlingen om hva det er som skjer nå? 


Det er blitt som det er blitt. 


 


Første styremedlem trakk seg, og påfølgende endringer 
Cathrine Srøbka Myhre: Hun ønsket ikke lengre å være med i styret, siden hun er uenig i deres opptreden i fht. 


valgkomiteen det siste året. Hun trakk seg dermed fra sitt verv som første styremedlem. 


Jan Remi Hæger: Foreslo følgende for årsmøtet: Siden valget allerede er gjennomført, kan alle som nå er valgt 


rykke ett trinn opp? Og så velger årsmøtet kun ny vara 2? 
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Salen responderte med akklamasjon. 


Bjørn Willy Abrahamsen: Foreslår Øystein Mangrud. VALGT VED AKKLAMASJON. 


Thomas Belseth Martinsen får dermed Cathrine Srøbka Myhres plass som første styremedlem. Hun hadde kun 


ett år igjen i vervet, så dermed er han valgt for kun ett år. 


 


Regionlagets styre 2023-2024 ble dermed som følger: 


Leder Markus Nagele, Borge JFF, gjenstår ett år 


Nestleder Roy Yven, Råde JFF, valgt for to år 


Kasserer Vibeke Strømme, Moss og Omegn JFF, gjenstår ett år 


Første styremedlem Thomas Belseth Martinsen, Eidsberg og Omegn JFF, gjenstår ett år 


Andre styremedlem Bjørn Einar Lier, Trøgstad JFF, valgt for to år 


Tredje styremedlem Hans Hvidsten, Sarpsborg og Omegn JFF, valgt for to år 


Første vara Sixten Karlsson, Skjeberg og Omegn JFF, valgt for ett år 


Andre vara Øystein Mangrud, Onsøy JFF, valgt for ett år 


Kvinnekontakt Anne Beathe Vollaug, Trøgstad JFF, gjenstår ett år 


Ungdomsleder Tommy Eriksson, SFK Acerina, valgt for to år 


 


Dermed var årsmøtet fullført og ordstyrer Jan Remi Hæger overlot ordet til regionstyreleder Markus Nagele. 


 


Andre del, etter selve årsmøtet 
Det ble i 2023 ikke delt ut noen Ungdommens pris. 


 


Ytterligere to innsatsmedaljer ble delt ut: 


• Randi Rånes Jensen, Skjeberg og Omegn JFF. 


• Alf Disenbroen, Moss og Omegn JFF. 


Ole-Håkon Heier leste opp de omfattende begrunnelsene for tildelingene. 


 


Alf Disenbroen mottok også en takk og påskjønnelse for sine 10 år som regioninstruktør dressur hund. 
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Markus Nagele avsluttet møtet med utdeling av vin til avtroppende styremedlemmer Raymond Bråten, Cathrine 


Srøbka Myhre og Jan Morten Fossen, og øvrige bidragsytere. Til slutt takket han Råde JFF for godt vertskap, og 


ønsket alle vel hjem. Deretter ble det servert lapskaus. 


 


Råde, 11-3-23 


 


 


Ole-Håkon Heier 


Referent/regionsekretær 


 


 


Ulf Erik Flathen    Reinert Henry Fredriksen 


Svinndal JFF    Råde JFF 
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